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8. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 14.12.2015  
 
 
Ing. Kolesár: 
Pán primátor už po 2x ste nám zaslali oznámenie, resp. informáciu o odvolaní a poverení 
funkcie náčelníka mestskej polície. V prvom prípade to bolo pri osobe pána Binku, teraz pri 
osobe pána Cabadu. Pán primátor prosím vás, uveďte právny predpis, na základe ktorého vy 
máte právo poveriť výkonom funkcie náčelníka mestskej polície nejakú osobu. Pretože podľa 
mojich vedomosti a podľa zákona o obecnej polícii č. 564/1991 náčelníka obecnej polície na 
návrh starostu vymenúva a odvoláva mestské zastupiteľstvo. Preto sa domnievam, že by ste sa 
mali riadiť týmto zákonom. 
 
PhDr. Čižmár: 
Tak sa aj stane, pretože bude vyhlásené výberové konanie, do ktorého sa môžu prihlásiť 
uchádzači na základe čoho vzíde víťaz, ak takto môžem nazvať a bude vám predložený návrh 
priamo do zastupiteľstva, kde sa poslanci budú mať možnosť vyjadriť. 
 
Ing. Kolesár: 
Asi sme sa nerozumeli pán primátor. Ja sa pýtam na základe akého zákona ste doteraz 
poverovali náčelníka mestskej polície.  
 
PhDr. Čižmár: 
Na základe toho, že som ho poveril. Takúto právomoc mám ho poveriť a ešte raz opakujem, 
táto situácia sa upraví tým, že bude vyhlásené výberové konanie. Podmienky výberového 
konania sú zverejnené a na základe týchto výsledkov bude vám predložený návrh do 
zastupiteľstva a vy ho schválite alebo neschválite.  
 
Ing. Kolesár: 
Nemôžem súhlasiť s touto odpoveďou pán primátor. Vy síce rád disponujete s právomocami, 
ktoré podľa zákona prislúchajú mestskému zastupiteľstvu, ale prijmite v dobrom to 
upozornenie, že vy môžete poveriť mestského policajta vedením mestskej polície, nemôžte 
však poveriť náčelníka mestskej polície. Akékoľvek vymenovanie funkcionárov, ktorých 
menovanie  v zákone je určené mestskému zastupiteľstvu, vám neprináleží. Preto prosím, 
rešpektujte, že my dnes nemáme náčelníka mestskej polície a všetky osoby, ktoré ste mylne 
označili ako náčelníkov mestskej polície, sú mestskými policajtmi poverenými riadením 
mestskej polície. Bol by som rád, keby sa aj oficiálnych materiáloch mesta toto objavovalo, 
pretože ak nedisponujete nejakou kompetenciou, nemôžte takúto pozíciu obsadiť pán 
primátor. Takže bude niečo iné, ak nám predložíte návrh, o ktorom budeme hlasovať, ale 
prosím, rešpektujme navzájom, že i v súčasnosti pán Cabada je mestský policajt  poverený 
riadením mestskej polície, ale nie je náčelníkom. Myslím, že toto mi každý právnik potvrdí.  
 
PhDr. Čižmár: 
Ak ide o to, ako som sa pred chvíľou vyjadril, tak áno, mate pravdu pán poslanec, je poverený 
funkciou náčelníka. Čiže, ak ide o to, aby sme ho neoslovovali náčelník, tak áno, je to 
mestský policajt, ktorý je poverený funkciou náčelníka.  
 



Ing. Kolesár: 
Nemôže byť poverený funkciou náčelníka, môže byť poverený vedením. To nie je hra so 
slovíčkami, pretože náčelníkovi podľa zákona o obecnej polícii prislúchajú isté právomoci, 
ktoré však nemôže mať osoba, ktorá nie je náčelníkom. Takže naozaj ešte raz opakujem, 
v dobrom prijmite túto informáciu, aby sa mesto potom nemuselo vyrovnávať s dôsledkami 
toho, že osoba, ktorá náčelníkom nebola, uskutočnila nejaké úkony, ktoré prislúcha vykonať 
iba náčelníkovi. Naozaj odporúčam, aby sme už ten čas, kým bude predložený mestskému 
zastupiteľstvu návrh na vymenovanie náčelníka nemali z tohto dôvodu zbytočný problém, pán 
primátor. Toto je právna záležitosť, myslím si, že máte vo svojom okolí ľudí, ktorí by vám 
s tým vedeli poradiť.  
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